

13 FL

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK

APR 17 1979

19

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
ECOLOGICAL RESERVES ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES RESERVES ECOLOGIQUES

HON. J.W. BIRD

L'HON. J.W. BIRD

EXPLANATORY NOTE

Sections 1 and 2

Presently subsection 4(3) and paragraph 5(*b*) - require that the notice of an Order in Council be published in newspapers once a week for three consecutive weeks. The notice will now be required to be published only once.

NOTE EXPLICATIVE

Articles 1 et 2

Le paragraphe 4(3) et l'alinéa 5 *b*) stipulent actuellement que l'avis d'un décret en conseil doit être publié dans les journaux une fois par semaine pendant trois semaines consécutives. Il est désormais stipulé que l'avis ne doit être publié qu'une seule fois.

**An Act to Amend the
Ecological Reserves Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Subsection 4(3) of the Ecological Reserves Act, chapter E-1.1 of the Statutes of New Brunswick, 1975, is amended by repealing that portion immediately preceding paragraph (a) thereof and substituting therefor the following:*

4(3) Notice of the hearing referred to in subsection (2) shall be placed once

2 *Paragraph 5(b) of the said Act is repealed and the following substituted therefor:*

(b) on the day the Order in Council comes into force, a notice of the Order in Council shall be placed once in a daily newspaper published in the county in which the ecological reserve is established or abolished or the boundary line of the ecological reserve is changed and where no daily newspaper is published in such county, then the notice shall be placed once in a daily newspaper having general circulation in such county.

**Loi modifiant la Loi sur
les réserves écologiques**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *Le paragraphe 4(3) de la Loi sur les réserves écologiques, chapitre E-1.1 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1975, est modifié par l'abrogation de la partie qui précède l'alinéa a) et son remplacement par ce qui suit:*

4(3) Un avis de l'audience visée au paragraphe (2) doit être inséré une fois

2 *L'alinéa 5b) de cette loi est abrogé et remplacé par ce qui suit:*

b) le jour de l'entrée en vigueur du décret en conseil, un avis du décret en conseil doit être inséré une fois dans un quotidien publié dans le comté dans lequel la réserve écologique est établie, ou dans lequel se trouve la réserve écologique qui est supprimée ou dont les limites sont modifiées et à défaut de la publication d'un quotidien dans ce comté, l'avis doit être inséré une fois dans un quotidien qui y a une diffusion générale.

1st Session, 49th Legislature,
New Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

1^{ère} session, 49^e Législature,
Nouveau-Brunswick,
28 Elizabeth II, 1979

BILL

PROJET DE LOI

AN ACT TO AMEND THE
ECOLOGICAL RESERVES ACT

LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES RESERVES ECOLOGIQUES

Read first time

Première lecture

Read second time

Deuxième lecture

Committee

Comité

Read third time

Troisième lecture

HON. J.W. BIRD

L'HON. J.W. BIRD
